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Randi Fechtenburg 

Over Hollufvej 12, 5220 Odense SØ 

2929 5871 | randi@daskfyn.dk 

Dato og mødetidspunkt: 
14.12-2019  
kl. 14.00-17.00 – Derefter julefrokost 

Mødested:  

Hos Randi 
 
 

 

Deltagere: Rene, Peter, Tue, AG, Randi, Jan, Trine, Åse, Kathrine og Gitte 
Afbud: 

Dagsorden 
O: Orientering, D: Drøftelse, B: Beslutning Referat: GK 

1 Økonomi – Peter –O + B 
Hvilke tiltag i forhold til besparelse tager vi? 
Skriv til skolerne ang. medlemskab – se vedhæftet 

Peter gennemgik regnskabet til dd. Herefter gennemgik vi udkastet til budget for året 2020. 
Er det en idé at begynde at søge nogle fonde – evt. via foreningsværkstedet under Odense 
kommune – hvor vi kan hente råd og vejledning. Måske afholde møder, hvor vi søger fonde evt. ift 
uopdyrkede områder.  
Mulige områder: weekendkurset, basket mv. 
Besparelser: forårsfestivalerne, skal gerne være omkostningsfri.  
Flytte stævnerne efter, hvor det ikke koster penge at være i hallerne. 
Peter anbefaler, at vi går over til skattefri godtgørelse ift at vi er en forening. (I stedet for løn) 
5.700 kr. svarer meget godt til hvad vi normalt får udbetalt. 
Aase, Tue og Randi ønsker frikøb. 
Skattefri godtgørelse: Rene, Kathrine, Trine, Jan og Gitte 
Besparelser: 
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Forslag: Peter laver kun regnskaberne og kommer ellers til møderne – trækker sig fra 
Forårsfestivalerne. Godt forslag – vedtaget. 
Kasper Holm/Kroggaardsskolen trækker medlemskabet fra DSI – de kunne få wildcard til de 
stævner som Kasper arrangerer… men det er kun en stakket frist/en overgangsperiode så det ikke 
griber om sig. 
Vi tager stilling til om AG s plads i bestyrelsen skal genbesættes til marts. 
Mulige emner: Kasper Holm eller Jesper fra Årupskolen. 
Andre mulige kommuner: Kerteminde og Middelfart (Idrætspolitisk forum Fyn – Randi er med i 
dette netværk – måske en åbning til at komme tættere på Middelfart) 
AGs opgaveoversigt: 
Dansetræf: Næsby og Årup. 
Volley: Ubberud, 2 x Årup, Næsby og Kredsfinale i Dalum. (AG: tilstede i Dalum ellers ikke – AG 
sender breve – Dennis/Kirsten fra Dalumskolen laver stævnet) 
Synligheden ift DSI: 
Randi Lave et ”reklame/infopapir” som kan komme ud til uopdyrket land. FB-side, hjemmeside, 
trailer osv.  
Synlighed – mandskab med til møder med idrætslærere. 

2 Kredsformandmødet d. 8. nov. 
Ref. v. Randi 

Strategimøder – øget kontingent til Landsforeningen. Vi skal i fremtiden stå stærkere som en 
organisation.  
Man skal være medlem af den lokale DSI kreds for at kunne benytte sig af (fordelagtige) tilbud 
som Gåbus, legepatrulje mv. 
Vi er hinandens tandhjul – vi får kun en vellykket fremdrift ved hjælp af hinanden, i samarbejde 
imellem kredsene og Nyborg. 

3 Ref. Møde med Faaborg kommune + skoleleder 
Søren Hillers – Brobyskolerne. Randi - O 

Godt møde i Fåborg-Midtfyn kommune – Søren virker som en skoleleder der vil tale vores sag.  
Fortsat gydning af vandene. 

4 Brydekursus? Se mail- D+B Vi takker pænt nej denne gang. 

5 Rep.møde. Bestyrelsesmedlemmer - hvem stiller 
op? B 
Ideer til kursus? D+B 

Rep. mødet i marts: 
På valg 
AG modtager ikke genvalg. 
Gitte modtager genvalg. 
René modtager genvalg. 
Jacob modtager genvalg. 
Peter modtager genvalg. 
Forslag til kursus – Rep mødet 
Folkedans musik og udtryk – AG undersøger. 
Tennis – paddle tennis – soft tennis – Jan undersøger. 
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Golf – Rene undersøger. 
Gerne nede ved Jan – Madhuset – klasselokale til selve mødet. 
Torsdag den 26. marts – Ullerslev idrætscenter. 

6 Formandens beretning med statistik O Husk at skrive lidt til Randis beretning – senest inden vinterferien. 
Husk at sende statistik til Trine……2019 

7 Sidens sidst Jan – O-løbsstævne Fåborg – gøre klart hvad der er guld, sølv og bronze løb. Måske et løb på Ærø 
til foråret. Evt. flere aktiviteter - sprint bane mv. Par eller grupper/hold løbere. 
Trine: Årup, jumping-fitness event. 
Kathrine: Svendborg kommune ift Landsstævnet 2021. Tilbud til Svendborg kommunes skoler. 
Gitte: Boldstævne 7. årg, 2 x basket i Vester Skerninge. 
René: Kidsvolleystævne 1.-2. årg.– hjælp fra 7., 8. og 9. valgfagshold. 
Tue: Håndboldstævner i Næsby, på Vibeskolen og i Fyrtårn Tommerup. 
Dommerregning – bliver spændende. 
AG: Dansetræf afholdt i Næsby, men aflyst i Årup. Muligt i Næsby og et i Svendborg næste år. 
Kasper Volley i Næsbyhallen. Munkebjergskolen træk 9 hold få dagen inden. 27 hold deltog. 
Randi: Kidsvolley i Fraugde, 2 x Hjallese, vandpolostævne.  
Nyt samarbejde - Søren Smedegård SDU og andre i Odense for at finde ud af hvorfor der er så få 
der går til idræt i foreningerne. Randi deltager og ser på om vi kan få noget godt ud af det. 
Hvor blev Skolemælks cup af – Arla? 

8 Evt. – punkter til næste møde Skal vi på en samlet tur til Marcussen sport til næste møde?  
Vi aflyser mødet den 13. januar og laver resten af planlægningen på konf. 
Torsdag den 27. februar kl. 16.00 mødes vi i Marcussen Sport. Videre senest kl.  17 ved AG på 
Årupskolen. AG sørger for lidt spiseligt. 
Trine melder vores ankomst til Marcussen Sport. 
 
Vi takker nej til Jacobs forslag om et Umbraco eksport ark – vi fortsætter manuelt. 
 
Husk at bladre nedad i mailene i vores nye system…….der kan gemme sig tilmeldinger længere 
nede? 
 
Er det en idé, at vi går tilbage til der, hvor vi selv skal svare - kan auto-svaret slettes? 
Jan kontakter Jacob for en afklaring……. 

 

 

 


